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Érkezett 2015 J úL 14.
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

intézni a nemzeti fejlesztési miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

irányítójához

„Menetrendjükhöz képest mennyit késtek 2014-ben oda- és visszaúton összesen az S60-a s

(Budapest-Sülysáp-Szolnok), az S70-es (Budapest-Vác-Szob) és az S71-es (Budapest-

VácrátótNeresegyház-Vác) személyvonatok? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A budapesti el ővárosi vonatközlekedésben sajnos megszokottak és rendszeresek a

késések, amelyek naponta keserítik meg százezrek életét . Ezeken felül sajnos szintén

érthetetlenül gyakoriak az elővárosi közlekedést részben vagy egészben érint ő gigaleállások

is. Erre legutóbb július 8-án volt példa, amikor egy napok óta pontosan el őrejelzett vihar érte

teljesen felkészületlenül az állami vasúttársaságot és tulajdonképpen a teljes el ővárosi

vonatközlekedés leállását okozta. Eközben a vonatokban rostokoló utasok szinte semmilyen

tájékoztatást nem kaptak, a rendkívüli helyzetben egyébként derekasan helytálló kalauzok

ugyanis hiába próbálták elérni főnökeiket, akik valamiért hosszú órákon keresztül nem vették

fel a telefont .



A Jobbik ezért július 10-én közleményben kért tájékoztatást a MÁV rendkívül i

esetekre vonatkozó intézkedési tervéről, valamint utastájékoztatási eljárási szabályzatáról .

„Megengedhetetlen, ahogy ez a vállalat-dinoszaurusz m űködik és viselkedik, ezért a-Jobbik á

felelős vezetők megnevezésére is igényt tart . Elvárjuk, hogy a MÁV végre XXI . századi

színvonalon működjön, ugyanakkor kiállunk az egyre emelkedő jegyárat becsülettel

megfizető utasok érdekeiért .” — zárul a közlemény .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Menetrendjükhöz képest mennyit késtek 2014-ben oda- és visszaúton összesen a z

S60-as (Budapest-Sülysáp Szolnok), az S70-es (Budapest-Vác-Szob) és az S71-e s

(Budapest- Vácrátót!Veresegyház- Vác) személyvonatok ?

Mely okok miatt késnek általában ezek a vonatok ?

Ha emberi mulasztás miatt fordulnak elő késések, várható-e bármineműfelelősségre

vonás?

Budapest, 2015 . július 14 .

ávay István

Országgyű lési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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